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The Attitude Of Algerian Legislation On The Crime
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Abstract

Cyber terrorism is a dangerous phenomenon that threatens the security of
states to achieve political, economic, ideological and religious purposes.

Essentially, it is a new form of terrorism which takes advantage of media ,
technology and modern means of communication to spread terror among
individuals and states. Modern means of communication like internet offer a
range of opportunities to such terrorism.

Cyber terrorists use websites to broadcast statements and films inciting
hatred , extremism and violence. Or else , they aim to destroy the infrastructure
of institutes and states through spreading malwares, hacking networks,
encrypting malicious programs and viruses.

Key words : crime , terrorism, electronic, the attitude , legislation, Algerian.
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44-The Computer Fraud And Abuse Act ; 18 U.S.C. § 1030

45-Article 323 de code pénal francais : « Le fait d'accéder ou de se maintenir,
frauduleusement, dans tout ou partie d'un systéme de traitement automatisé de données est
puni de deux ans d'emprisonnement et de 60 000 € d'amende.

Lorsqu'il en est résulté soit la suppression ou la modification de données contenues dans le
systéme, soit une altération du fonctionnement de ce systeme, la peine est de trois ans
d'emprisonnement et de 100 000 € d'amende.

Lorsque les infractions prévues aux deux premiers alinéas ont été commises a I'encontre d'un
systeme de traitement automatisé de données a caractére personnel mis en ceuvre par I'Etat, la
peine est portée a cing ans d'emprisonnement et a 150 000 € d'amende » et Article : 421-1 :
«Constituent des actes de terrorisme, lorsqu'elles sont intentionnellement en relation avec une
entreprise individuelle ou collective ayant pour but de troubler gravement I'ordre public par

- 2° Les vols, les extorsions, les destructions, dégradations et détériorations, ainsi que les
infractions en matiére informatique définis par le livre 111 du présent code ;.......... ».
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